

# HEINONLINE

Citation: 1145 UNTS 201



Content downloaded/printed from  
HeinOnline (<http://heinonline.org>)  
Tue Mar 11 11:55:57 2014

- Your use of this HeinOnline PDF indicates your acceptance of HeinOnline's Terms and Conditions of the license agreement available at <http://heinonline.org/HOL/License>
- The search text of this PDF is generated from uncorrected OCR text.

**No. 17969**

---

**SAINT LUCIA**

**Declaration of acceptance of the obligations contained in  
the Charter of the United Nations. Castries, 28 August  
1979**

*Authentic text: English.*

*Registered ex officio on 18 September 1979.*

---

**SAINTE-LUCIE**

**Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la  
Charte des Nations Unies. Castries, 28 août 1979**

*Texte authentique : anglais.*

*Enregistrée d'office le 18 septembre 1979.*

SAINT LUCIA: DECLARATION<sup>1</sup> OF ACCEPTANCE OF THE  
OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER OF THE  
UNITED NATIONS

---

PRIME MINISTER'S OFFICE  
MINISTRY OF EXTERNAL AFFAIRS

Saint Lucia, West Indies, 28 August 1979

Sir,

As Prime Minister and on behalf of the Government of Saint Lucia, I have the honour to inform you that Saint Lucia, having attained independence on 22 February 1979, hereby makes application for membership in the United Nations with all the rights and responsibilities attached thereto.

It is my country's earnest hope that this application will be considered by the Security Council at its next meeting and by the General Assembly during its forthcoming session. For this purpose, a Declaration made in pursuance of rule 58 of the provisional rules of procedure of the Security Council and rule 134 of the rules of procedure of the General Assembly is set out hereunder.

DECLARATION

In connexion with the application by Saint Lucia for membership in the United Nations, I have the honour, on behalf of Saint Lucia and in my capacity as Prime Minister, to declare that Saint Lucia accepts the obligations contained in the Charter of the United Nations and solemnly undertakes to fulfil them.

[Signed]

ALLAN LOUISY  
Prime Minister

Mr. K. Waldheim  
Secretary-General  
United Nations  
New York

---

<sup>1</sup> Presented to the Secretary-General of the United Nations on 5 September 1979. Came into force on 18 September 1979, the date when the General Assembly of the United Nations, by resolution 34/1,\* admitted Saint Lucia to membership in the United Nations.

\* United Nations, *Official Records of the General Assembly, Thirty-fourth Session, Supplement No. 46 (A/34/46)*, p. 12.

[TRADUCTION — TRANSLATION]

**SAINTE-LUCIE : DÉCLARATION<sup>1</sup> D'ACCEPTATION DES OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DES NATIONS UNIES**

---

BUREAU DU PREMIER MINISTRE  
MINISTÈRE DES RELATIONS EXTÉRIEURES

Sainte-Lucie (Antilles), 28 août 1979

Monsieur,

En ma qualité de Premier Ministre et au nom du Gouvernement de Sainte-Lucie, j'ai l'honneur de vous informer que Sainte-Lucie, qui a accédé à l'indépendance le 22 février 1979, demande à être admise comme membre de l'Organisation des Nations Unies, avec tous les droits et devoirs qui en découlent.

Mon pays espère vivement que cette demande sera examinée par le Conseil de sécurité à sa prochaine réunion et par l'Assemblée générale à la session qui va s'ouvrir sous peu. A cette fin, vous trouverez ci-après une déclaration faite en application de l'article 58 du règlement intérieur provisoire du Conseil de sécurité et de l'article 134 du règlement intérieur de l'Assemblée générale.

**DÉCLARATION**

Eu égard à la demande d'admission de Sainte-Lucie à l'Organisation des Nations Unies, j'ai l'honneur, au nom de Sainte-Lucie et en ma qualité de Premier Ministre, de déclarer que Sainte-Lucie accepte les obligations énoncées dans la Charte des Nations Unies et s'engage solennellement à s'y conformer.

Le Premier Ministre,

[Signé]

ALLAN LOUISY

Monsieur K. Waldheim  
Secrétaire général  
Organisation des Nations Unies  
New York

---

<sup>1</sup> Remise au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies le 5 septembre 1979. Entrée en vigueur le 18 septembre 1979, date à laquelle l'Assemblée générale des Nations Unies, par la résolution 34/1\*, a admis Sainte-Lucie à l'Organisation des Nations Unies.

\* Nations Unies, *Documents officiels de l'Assemblée générale, trente-quatrième session, Supplément n° 46 (A/34/46)*, p. 14.